



PROTOKOLL KRETSSTYRELSEMÖTE 2016-01-21

Centerpartiet i Halmstads kommunkrets:

Närvarande: Alf Andersson (AA), Henrik Andersson (HA), Jessica Skog (JS), Mathias Persson (MP), Victor Rundqvist (VR), Torbjörn Johansson (TJ), Lennart Bodén (LB), Staffan Svensson (SS), CK ersättare: Barbro Ericsson (BE), Anna Ericsson (AE), Johanna Pousette (JP)

Övriga närvarande:

Meddelat förhinder: Yngve Kihlberg (YK), Carina Bengtsson (CB), CK: Margaretha Andersson (MA), CUF: Molly Malmborg (MM), Adj: Jenny Axelsson (JA), Adj: Henrik Oretorp (HO)

Föredragningslista:

§93 Mötets öppnande

Henrik Andersson hälsar styrelsen välkommen till årets första möte.

§94 Godkännande av dagordning

Ordförande genomgår dagordningen med poängtering att den fasta punkten med opinionsfrågor har tidigare lagts enligt önskemål för att vi ska ta oss tid till diskussion.

§95 Uppföljning föregående kretsstyrelsemöte 2015-12-03

Protokollet har skickats ut och läggs till handlingarna utan kommentar.

§96 Opinionsfrågor

Flera aktuella ämnen nämns men störst diskussion förs kring skolfrågorna. I BUN är det idag endast C som tar upp organisationsfrågan om skolorna, övriga partier säger inte mycket. Almänheten visar dock ett stort engagemang med massor av insändare. I december skrevs också en insändare från HA och Camilla Heurén.

29 feb. ska beslut tas i fullmäktige om Slättåkra och Holm.

Lång diskussion förs.

Bland annat nämns: "Vi bör kampanja mot M och S istället för mot väljarna.", "Det är inte enbart en fråga för Slättåkra och Holm utan även för föräldrar i närliggande skolor som ska ta emot barnen, exempelvis Frennarps.", "Det kommer inte fram i media att C vill behålla skolorna.", "Distansutbildning borde kunna användas mer så att inte behörig lärare behöver vara på plats.", "Tjänstemännen har en oerhörd makt i frågan där endast C går emot.", "Vi har endast EN ny medlem i Holm och ingen i Slättåkra, om vi gör rätt nu borde vi få ett antal nya medlemmar", "Hur många på motståndarsidan har anknytning till Holm och Slättåkra, finns det någon ska de ifrågasättas i någon form av opinionsyttring från C.", "Falköping goda exempel.", "Läraryacket är oroliga över trängseln.", "Utemiljö är inte bara raster utan pedagogik ute precis som inner, en skola får inte vara för stor på för liten yta."

→ **Beslut:** Det har nämnts många bra argument för att behålla skolorna på styrelsemötet idag och HA + Camilla Heurén har ett stort underlag. LB och JP får i uppdrag att utifrån det

underlag som vi har ta fram och skriva en insändare och göra kampanjer av något slag.

§97 Fast rapportering – enligt ansvarsfördelning

- Kommunikation:

Aktuellt just nu är kommunikationsubildningen i Falkenberg som MP är med och arrangerar. JS och TJ är anmälda från Halmstad. Totalt kommer 13 personer att delta. MP tar med sig det som kommer därifrån till kommunikationsgruppen.

LB meddelar at första mötet med kommunikationsgruppen hålls 28/1.

VR meddelar att det inlägg som nått ut mest är det där Henrik Oretorp har julsäckgskulor samt styrelsens luciataåg.

- Medlemsfrågor:

21 nya medlemmar förra året. En ny i år som ville engagera sig direkt och blir föreslagen som ny styrelsemedlem i Halmstad – Söndrum avdelning.

Hälften av alla våra medlemmar har ännu ej betalt. AE meddelar att det står sista inbetalningsdag den 31/1 på senaste avin. Vi avvaktar därför resultat efter detta. Ytterligare påminnelse kommer gå ut i februari.

HA presenterar resultatet från distriktets medlemsvärvtävling. Halmstad vann med 18 nya medlemmar vilket är en ökning på 5,7 %. Två kom Hylte med 4 medlemmar och en ökning på 3,6 %. Priset är underhållning från Dramologen till ett värde på 5000 kr på kretsens årsmöte.

→ **Beslut:** SS och LB kontrollerar om vi har plats till denna punkt på årsmötet. Vinsten får förhoppningsvis annars tas ut vid ett annat tillfälle.

I rikstävlingen vann inte Halmstad något.

§98 Ekonomisk genomgång med beslut om budget

JP presenterar resultatet som för 2015 blir lite högre än budgeterat, vilket också varit vårt mål. Under övriga intäkter finns en fordran på 13000 till CUF för förstagångsfoldern de tryckte upp till valet 2014.

Förslag till ny budget presenteras och diskussion följer där bland annat förslag om att höja intäkterna för medlemsavgift för att signalera våra mål i Verksamhetsplanen, kom upp. Även att dra ner på fikakostnaderna för gruppmöten diskuterades.

→ **Beslut:** Vi ska inte laga det som inte är trasigt och fikakostnader för gruppmöte är en liten kostnad i sammanhanget. Man ska kunna komma på möte utan att tänka på mat innan och därför beslutades att behålla denna kostnad.

→ **Beslut:** Mer kostnader ska läggas på medlemsvärkning/kommunikation och mindre på konferens. Justeringen överlåtes till JP.

§99 Aktiviteter

Årsmöte 10/2

Verksamhetsplanen har enligt beslut på föregående styrelsemöte gått ut för beslut mailledes. Tyvärr har endast 2 personer från styrelsen kommenterat detta mail och därför följer nu en lång diskussion med störst fokus på aktivitetsplanen. Aktivitetsplanen borde gå hand i hand med Verksamhetsplanen och det gör den inte idag. Framöver bör vi ha ännu bättre framförhållning och planering.

→ **Beslut:** Vi behåller aktivitetsplanen ungefär som den är, men lägger till en ingress som förklarar att vi i denna aktivitetsplan endast visar de aktiviteter vi i nuläget känner till. Utöver aktivitetsplanen finns även Aktivitetskalender i Google som löpande uppdateras och i nuläget kan tillgås av styrelsen.

Ytterligare beslutades att temat för Cnackis inte behöver stå i aktivitetskalendern.

VR har bra formuleringar för mer inledande ingress för ämnet mångfald. Denna skickas till JS som tar fram ett förslag och skickar ut mailledes.

Verksamhetsberättelse ligger i dropbox. Den är inte riktigt färdig än. HA informerar om att han vill ha en "levande verksamhetsberättelse" på årsmötet där alla styrelsemedlemmar får berätta något litet från året.

→ **Beslut:** HA tar fram ett schema och mailar ut vem som ska prata om vad. JS färdigställer VB med slutord från HA och skickar ut mailledes.

Diskussion om huruvida vi ska påminna våra medlemmar om att skriva motioner.

→ **Beslut:** Eftersom sista datumet för att inkomma med motioner redan är den 31/1 går vi inte ut med påminnelse. Vi måste inte yttra oss om någon motion skulle komma in. Medlemmar kan motionera direkt till distriktet.

→ **Beslut:** SS och LB ordnar med annons i 7 dagar för 1500 kr samt i HP under föreningsaktuellt för 80 kr. JS skickar sms påminnelse ett par dagar innan den 1/2. Körschema fixar SS och LB med hjälp av presidiet. SS och LB skickar dessutom ut schema för Anders W Johnsson så att styrelsen vet vad som gäller.

Cnackis

Ingen planerad Cnackis för tillfället.

§100 Rapporter

VR rapporterar att CUF-distriktet har ny styrelse där VR nu endast sitter som adjungerad. På deras första möte kommer de välja representanter till de olika styrelserna runt om i länet vilket förhoppningsvis ökar närvaron för CUF på våra styrelsemöten.

§101 Övrigt

Arbetsätt styrelsen, tankegång

Alla i styrelsen får ordet för att berätta hur man sett på året som gått. Genomgående kommentar från de flesta är:

- roligt, nöjda
- tyvärr mycket ”ad hoc-jobb”
- dålig kommunikation mellan styrelsemötena
- mer samarbete mellan förtroendevalda och kretsstyrelse
- större krav på förtroendevalda
- nya tycker det är svårt att veta vad som förväntas av dem

Eftersom förslaget till nästa års styrelse innehåller färre personer är det viktigt att den nya styrelsen jobbar på ett annat sätt. Delegerandets konst blir den nya styrelsens uppgift.

§102 Nästa möte

Nästa möte blir årsmötet den 10/2 med efterföljande konstituerande möte för nya styrelsen.

§103 Mötets avslutande

HA tackar för ett bra möte.

Ordförande Henrik Andersson

Sekreterare Jessica Skog